

SM425

The new SM425 1D-2D barcode scanner, wireless and equipped with Bluetooth[®], features the most modern design together with a rugged casing and it supports IP42 sealing protection, which is particularly suitable for retail, logistic and warehouse markets. SM425 is equipped with useful functions that makes customer's operations easier and allows to save space. Equipped with excellent performance in reading most 1D barcodes and 2D, it facilitates the use of data and increases productivity. It supports barcode scanning with up to 250 mm reading depth for the majority of 1D, 2D barcodes and GS1 DataBar[™] codes. The SM425 scanner can be used both in manual mode (button) and in automatic mode, using the supplied cradle.



CARATTERISTICHE PRINCIPALI

Parmi les caractéristiques indiquées figurent **d'excellentes performances de lecture en environnements peu éclairés et sur étiquettes et smartphones, Résistant à une chute de 150 cm, Entièrement configurable avec le logiciel ScannerSet**, protection IP42 contre l'eau et la poussière, et lecteur de codes-barres sans fil Bluetooth avec socle de recharge inclus.

La fiche indique également des marchés et des détails opérationnels tels que **Performances de lecture exceptionnelles pour les codes Databar 1D, 2D et GS1, par exemple pour les codes QR même avec 30% de dommages ou un motif manquant et Prend en charge la lecture automatique et peut lire dans des environnements sombres à 0 Lux.**

GALLERIA



MODELLI DISPONIBILI

CODICE	DESCRIZIONE
995ED030200A33	SM425 SCANMATIC BARCODE SCANNER 2D WIRELESS